

البركة

AL BARAKEH

منذ عام 1995



منتجاتها كلها بركة

About us

Al Barakeh Food Industries LLC Company was established in 1995 and is one of the leading food companies in Jordan.

Known for its wide variety of high-quality food products, Al Barakeh is committed to continuous product development and keeping pace with developments in food production and packaging technologies.

Al Barakeh operates an advanced (Tetra Pak A3 Compact Flex 300) production line. This advanced technology has elevated Al Barakeh factory to a new peak of production excellence, ensuring its position as a first-class Tomato Paste and Puree producer for the foreseeable future.

Recently, Al Barakeh expanded its sterilized production line to include Hummus with Tahini, using the latest technological innovations to ensure superior quality and flavor without the use of preservatives.

Al Barakeh factory is located in Al Jizah region, south of Amman, on an area of 18.000 square meters there are 6.000 square meter of factories, and includes six specialized production halls:

1. The main hall for filling metal and glass containers.
2. Tetra Pak production hall.
3. Hummus with Tahini production hall.
4. Ketchup and Sauces production hall.
5. Liquid products production hall.
6. Sachet filling production hall.

In addition, the facility includes three raw material storage areas, a new finished products warehouse, a quality control laboratory, various technical facilities, and an administrative offices.

Al Barakeh's diverse range of products, packaged under different brands includes: Tomato Paste, Tomato Puree, Hummus with Tahini, Tomato Ketchup, Mayonnaise, Sauces, Chili, Vinegar and Lemon Substitute.

Moreover, Al Barakeh exports many of its products to the Arab, European and American markets.

We are proud that Al Barakeh products have met unparalleled demand in the Jordanian market compared to similar imported products, which confirms that the company is always moving forward with steady steps and noticeable progress.

عن شركتنا

تأسست شركة البركة للصناعات الغذائية والاستشارات ذ.م.م عام 1995، وهي واحدة من أعرق وأشهر شركات إنتاج المواد الغذائية في الأردن.

تتميز «البركة» بجودتها العالية وتنوع منتجاتها، وعملها الدائم والمستمر على تطوير منتجاتها باستخدام أفضل ما توصلت إليه تكنولوجيا التصنيع الغذائي حيث أن جميع منتجات «البركة» تصنع ونعبأ ألياً ضمن أعلى المواصفات وتحت إشراف خبراء أغذية متخصصين.

تتميز «البركة» بخط إنتاج وتعبئة تتراباك (إي 3 كومباكت فلكس 300) الذي ساهم بالحفاظ على مكانة الشركة كأفضل مصنع لمعجون وهريس الطماطم في الأردن.

قامت «البركة» مؤخراً بإنشاء خط إنتاج الحقص بالطحينة معقماً ومعبأ في عبوات التتراباك باستخدام أحدث التقنيات التي تحفظ جودة وطعم المنتج دون إضافة أي مواد حافظة.

اتخذت الشركة من منطقة الجيزة جنوب عمان موقعاً لها بمساحة 18 ألف متر مربع ومقام عليها 6 آلاف متر مربع مباني، حيث يتكون المصنع من ست صالات إنتاج، وتشمل:

1. الصالة الرئيسية المتخصصة بإنتاج العبوات الزجاجية والمعدنية.
2. صالة إنتاج معجون، وهريس الطماطم بعبوات التتراباك.
3. صالة إنتاج الحقص بالطحينة.
4. صالة إنتاج الكاتشب والصلصات بأنواعها.
5. صالة إنتاج المواد السائلة.
6. صالة إنتاج عبوات الساشيت (الشفرات).

بالإضافة إلى ثلاثة مستودعات للمواد الأولية، ومستودع حديث للمواد الجاهزة، كما يحتوي المصنع على مختبر لضبط الجودة مجهزاً بكامل الأجهزة والمواد اللازمة لفحص منتجات الشركة والمواد الأولية المستخدمة في عمليات التصنيع لضمان منتجات عالية الجودة، بالإضافة إلى مرافق فنية متعددة.

يُنتج المصنع العديد من المواد الغذائية التي تحمل علامات تجارية مختلفة من أهمها: معجون وهريس الطماطم، الكاتشب، الحقص بالطحينة، المايونيز، الصلصات بأنواعها، الشطة البلدية، دبس الرمان، الخل وبديل الليمون.

تُصدّر «البركة» العديد من منتجاتها إلى الأسواق العربية والأوروبية والأمريكية.

نفخر بأن منتجات «البركة» تلاقى إقبالاً منقطع النظير بالسوق الأردني مقارنة مع مثيلاتها من المنتجات المستوردة، مما يؤكد أن الشركة تسير دائماً بخطى ثابتة إلى الأمام.



المكونات:

مركز الطماطم الطبيعي، ملح طعام.

Ingredients:

Natural Tomato Concentrate, Salt.

معجون الطماطم

Tomato Paste



٤,٢٥ كغم

٨٠٠ غم

١٣٥٠ غم

١٣٥ غم



حمص بالطحينة Hummus Tahini

المكونات:

حمص، ماء، طحينة، ملح، منظم حموضة
(حامض الليمون إي 330).

Ingredients:

Chickpeas, Water, Tahini (Sesame Paste),
Salt, Acidity Regulator (Citric Acid E330).



١٣٥ غم



المكونات:

مركز الطماطم، سكر، نشا معدل، ملح، خل، توابل، وبهارات طبيعية، مثبت (إي 415)، مضاد أكسدة (إي 300)، مواد حافظة (إي 211).

Ingredients:

Tomato Concentrate, Sugar, Modified Starch, Salt, Vinegar, Natural Seasonings and Spices, Stabilizer (E415), Antioxidant (E300), Preservatives (E211).

كاتشب الطماطم Tomato Ketchup



٥ كغم

٧٠٠ غم

٩ غم

المكونات:

ماء نقي، حمض الخليك الجليدي.

Ingredients:

Pure Water, Glacial Acetic Acid.

خل أبيض

White Vinegar



٣,٥ لتر



١ لتر



٥٠٠ مل

المكونات:

ماء نقي، حمض الخليك الجليدي،
نكهة التفاح، لون غذائي
(كراميل إي150).

Ingredients:

Pure Water, Glacial Acetic Acid,
Apple Flavor and Natural Color
(Caramel E150).

خل أحمر

Red Vinegar



٥٠٠ مل ١ لتر



٣,٥ لتر ٢٥٠ مل

دبس الرمان Pomegranate Molasses

المكونات:

ماء، مركز عصير الرمان، جلوكوز، منظم الحموضة (حامض الستريك)، لون الكراميل، مواد حافظة (سوربات البوتاسيوم وبنزوات الصوديوم).

Ingredients:

Water, Pomegranate Juice Concentrate, Glucose, Acidity Regulator (Citric Acid), Color (Caramel), Preservatives (Potassium Sorbate and Sodium Benzoate).



٢٩ غم

المكونات:

فلفل أحمر حار، ملح، خل، مثبت (إي415).

Ingredients:

Hot Red Pepper, Salt, Vinegar, Stabilizer (E415).

شطة
بلدية
chili



Catalogue



Brochure



WWW.ALBARAKEHFOOD.COM



INFO@ALBARAKEHFOOD.COM



AL BARAKEH FOOD



@ALBARAKEHFOOD



+962-6-222-2899



AL JIZAH - AIRPORT ROAD - AMMAN - JORDAN